
 

                     SKUPŠTINA STRELJAČKOG SAVEZA CRNE GORE 

 

                                                      ZAPISNIK  

SA REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE STRELJAČKOG SAVEZA CRNE GORE 

 

Dana 25.12.2023. godine 

PODGORICA 

 

U skladu sa članom 2 Poslovnika o radu Skupštine Streljačkog saveza  Crne Gore od 30.11.2021, 

održana je dana 25.12.2023. godine redovna  Skupština Streljačkog saveza Crne Gore (u daljem 

tekstu:Skupština). 

Zasjedanje Skupštine je održano u multimedijalnoj sali na adresi Cetinjski put 36 Podgorica, sa 

početkom u 11 časova. 

Skupštinom je predsjedavao predsjednik Skupštine Željko Obadović, a radno Predsjedništvo 

činili su: Nikola Perišić i Željko Božović 

Skupštinu u ovom sazivu činili su delegati sljedećih klubova, i to:  

 

- SK “Centar”, Podgorica – dva delegata,  

- SK “Stara Varoš”, Podgorica – dva delegata,  

- SK “Strijelac”, Podgorica – jedan delegata,  

- SK “Berane”, Berane – dva delegat,  

- SK “Donje luge”, Berane – tri delegata,  

- SK “Brskovo”, Mojkovac – dva delegata,  

- SK “Vojnik”, Danilovgrad – jedan delegata,  

- SK “Budva”, Budva – jedan delegat,  

- SK “Kalibar”, Nikšić – dva delegata,  

- SK “Herceg Novi”, Herceg Novi – dva delegata,  

- SK “Goršak”, Kolašin – dva delegata,  

 

 



                                                   

 

 

                                                 D N E V N I  R E D 

1. Izbor radnih tijela Skupštine 

- Zapisničara 

- Verifikaciona komisija 

- Ovjerivača zapisnika 

2. Usvajanje Zapisnika sa prethodne Skupštine Saveza održane 24.11.2023.godine 

3.Finansiski izvjestaj 2022. god. 

4.Informacija o radu saveza u 2023. godini. 

5.Usvajanje godišnjeg finasiskog plana i plana rada 

6.Usvajanje pravilnika o Arbitraži 

7.Izmjene i dopune Poslovnika o radu Skupštine 

8.Izbor Nadzornog odbora SSCG 

9.Razmatranje ostalih pitanja 

10.Proglašenje najboljih sportista u 2023. godini. 

Tačka 1. Vladan Vuković je izabran za predsjednika verifikacione komisije  pa je po izvršenom 

uvidu u dostavljene potvrde od strane prisutnih delegate o ovlašćenju za zatupanje interesa svojih 

klubova na sjednici Skupštine, podnio  usmeni izvještaj Radnom predsjedništvu Skupštine, u 

kojem je konstatovano da sjednici prisustvuju delegati iz 11 a koje će zastupati 20 delegata pošto 

savez broji 34 delegata u ovom zasijedanju ,a u skladu sa Poslovnikom o radu Skupštine SSCG. 

Utvrđeno je da postoji kvorum za rad Skupštine, te je predsjednik Skupštine najavio nastavak 

rada. 

Za zapisničara je predložen i izabran Željko Božović a za ovjerivače zapisnika Željko Božović i 

Željko Obadović. 

Predsjednik Skupštine Željko Obadović je stavio na glasanje predloženi dnevni red a za riječ se 

javio delegat Musa Tahiri, koji je postavio pitanje da li je Upravni odbor i savez radio u skladu 

sa zakonom i statutom jer je uzeo pozajmicu od određene private firme bez znanja delegate 

saveza. 

Na ovo pitanje odgovor je dao predsjednik saveza Nikola Perišić, koji je kazao da se nije savez 

zadužio već firma Strelkom doo  i da je to bilo nužno kako bi se sačuvala zgrada vlasništvo 



navedene firme od prodaje na licitaciji zbog dugova prema zaposlenima. Nakon toga je usvojen 

Dnevni red jednoglasno. 

Tačka 2.  dnevnog reda – jednoglasno je usvojen  Zapisnik sa predhodne Skupštine saveza uz 

određene korekcije. 

Tačka 3. dnevnog reda predsjedavajući je dao riječ predsjedniku saveza Nikoli Perišiću, koji je 

predočio da je na prethodnoj sjednici Skupštine od 24.nov.2023 dobijen cjelovit izvještaj do 

Novembra mjeseca 2024 koji je na ovoj sjednici dopunjen aktivnostima koje su bile predviđene i 

ostvarene a tiču se takmičenja u novembru i decembru mjesecu. Predsjednik Perišić  je 

obrazložio da su sredstva za ove aktivnosti finansirana iz pozajmica članova Upravnog odbora i 

pratećeg osoblja, dobavljač avio karata, kao i sponzorstvom preduzeća MDI Podgorica u iznosu 

od 1.000eur. Pozajmice odnosno dugovanja prema istima će biti nadokađene čim se oslobodi 

pristup sredstvima na bankovnom računu saveza po dobijanju Rješenja o registraciji nove uprave 

odnosno ovlaštenog lica saveza. Ministarstvo sporta je o istome obaviješteno gdje je došlo do 

razmjevanja po pitanju pravdanja sredstava koje pripadaju troškovima za 2023 a biće isplaćena 

po pristupu računu u januaru 2024.g. 

Tačka 4. Informacija  o radu saveza -"Skupština je prihavtila da je na prethodnoj sjednici od 

24.nov.2023 većina tekućih aktivnosti diskutovana i u načelu prihvaćena, kao i dobijene 

informacije u vezi dešavanja u preduzeću Strelkomerc doo u vlasništvu saveza. U vezi 

informacije o radu data je primjedba od strane Željko Miličkovića da se u buduće u finansijskom 

dijelu još detaljnije obrazloži trošak reprezentativnih takmičenja na način da se istakne koliko je 

ljudi putovalo, koliko iznose hranarine, koliko su kotizacije i koliko staju ostali troškovi kao 

troškovi puta , što je jednoglasno usvojeno. 

Nakon toga za riječ se javio Zoran Radević koji je zahtijevao da se Skupština glasanjem izjasni da 

li je prekršen Statut Streljačkog saveza kada se firma Strelkom zadužila od private firme, došlo je 

do rasprave u kojoj su diskutovali Nikola Perišić, Željko Božović sa jedne strane i Zoran Radević 

sa druge strane koji je nakraju nezadovoljan odgovorima upozorio da je imovina saveza u 

vlasništvu države a nakon ne stavljanja na glasanje njegovog predloga isti je zajedno sa Musom 

Tahirijem napustio Skupštinu. 

Posle napustanja Skupštine Zorana Radevića i Muse Tahirija riječ je uzeo Zoran Damjanović 

koji je kao član Upravnog odbora dao detaljno obrazloženje delegatima o nužnom zaduživanju 

Strelkoma doo jer je u pitanju bila opasnost od gubitka zgrade koja je u vlasništvu navedene 

firme Strelkom doo a osnivač Strelkoma doo je Streljački savez Crne Gore. 

Tačka 5. Godišnji finansijski plan i plan rada za 2024.g., Predsjednik saveza je iznio usaglaseni 

plana rada Upravnog odbora, kao i očekivane osnovne troškove koji se planiraju a u vezi toga i 

prihode. Članovi su pojedinačno komentarisali i tražili pojašnjenja za određene planirane 

aktivnosti koje ranije nisu praktikovane u budžetima saveza, kao ni uopšte diskucija o 

finansijskom planu za narednu godinu. Najveću pažnju je privukla pozicija značajne podršku 

klubovima, što je opravdano razvojnom potrebom koja je ranije zbog manjka sredstava na ovim 

pozicijama bila zanemarena. U tom pravcu je planirano i formiranje omladinske reprezentacije 



od 14-18g što je naišlo na razumjevanje. Što se tiče zaposlenih u administraciji, prihavćeno je da 

bude 1 zaposleni za sada, po cijeni min.cijene rada bruto cca 600e.  

Prihodna strana je u komentarima članova Skupštine ocijenjena kao ambiciozna ali vrlo moguće 

ostvariva, dok je Predsjednik stavku "sponzorstva" i "sopstvena sredstva" u većem dijelu vezao 

za mogući početak valorizacije ukupne imovine saveza što je na prošloj Skupštini iz Novembra 

2023. predstavljeno kao način izlaska saveza iz krize dugova zavisnog preduzeća Strelkomerc 

doo, ali i put za stabilno i razvojno finansiranje saveza duži niz narednih godina. Ovaj načelni 

plan rada saveza je bio na istoj izbornoj Skupštini prihavćen od većine delegata prilikom izbora 

novog rukovodstva. U tom pravcu je na ovoj Skupštini iz Decembra 2023 obrazložen budžet za 

2024.g. kada bi bilo realno ako otpočne investicija. Za očekivati je tada da kooperanti na 

investiciji izgradnje novog sportsko/poslovno/stambenog objekta podrže savez. isto tako i da 

savez prije završetka investicije može finansijski se osnažiti iz dijela koji mu investicijonim 

ugovorom pripada. U tom pravcu Skupština je prihvatila Plan rada saveza za 2024.g. vezano za 

"Valorizaciju ukupne imovine SSCG" putem partnerske investicije na lokaciji zemljišta i 

nepokretnosti/zgrade u svojini saveza na lokaciji Pod Goricom. Zaključeno je da je valorizacija 

imovine ujedno i način riješavanja naslijeđenog duga od preduzeća Strelkomerc doo koje je u 

vlasništvu saveza. U disukusiji je učestvovao Nikola Šaranović koji je kazao da bi bilo ispravno 

najprije detaljnije napraviti neki elaborat koji stručno sagledava da li se i šta konkretno može 

graditi na lokaciji, kao i šta je sve dozvoljeno, a zatim pokušati uklopiti streljanu za vazdušni 

program u investiciju. tek nakon stručnog mišljenja i skice da se potom Skupština konkretno 

izjasni kada budemo znali o čemu se radi i šta savez dobije. Šaranović je naglasio da je bitno da 

se što više klubova uključi u rešavanja ovih vitalnih problema i da to bude transparentno. 

Skupština je u tom pravcu usvojila plan neophodnih pripremnih radnji u okviru Plana 

valorizacije imovine SSCG: 

-     objedinjavanje imovine saveza likvidacijom preduzeća Strelkomerc doo, preuzimanje duga 

preduzeća kao i kompletne preostale imovine i zgrade saveza.  

-     izrada stručnog Elaborata sa potrebnim objašnjenjima i skicom mogučeg rješenja sa osnovnim 

kalkulacijama, prije odabira partnera za investiciju. 

Plan valorizacije ukupne imovine SSCG, sa neophodnim pripremnim radnjama je usvojen 

jednoglasno. 

Tačka 6. “ Usvajanje Pravilnika o arbitraži “ riječ je data Anđeli Milićković, koja je predhodno 

preuzela obavezu zajedno sa Dušanom Đukićem da pripremi predlog Pravilnika o arbitraži. Nakon 

kraće diskusije predlog Pravilnika o arbitraži je stavljen na glasanje i usvojen jednoglasno. 

Tačka 7. ” Izmjene i dopune Poslovnika o radu Skupštine” riječ je uzeo Željko Miličković, koji je 

pripremio izmjene Poslovnika. Milčković je obrazložio potrebe  Izmjene i dopune Poslovnika o 

radu Skupštine, nakon čega je Skupština isti jednoglasno usvojila. 

Tačka 8. “ Izbor Nadzornog odbora SSCG “ , za članove Nadzornog odbora jednoglasno su 

izabrani su :Vuković Vladan, Radović Srđan i Krivokapić Borivoje . 



Tačka 9. “razno”  za riječ se javio Zečević Vojislav koji je predložio da se uvede liga u 

serijskom program za mlađe kategorije kako bi se stvorile nove mlade nade za streljački sport. 

Zečević je pohvalio rad Željka Miličkovića i streljački klub “ Stara Varoš “ koji u poslednje 

vrijeme ulažu dosta napora i sredstava u obuci i organizovanju takmičenja u razvojnom program 

za mlađe kategorije strelaca. Diskusiji su se pridružili Željko Miličković i Željko Božović koji su 

podržali navedene ideje i predloge Vojislava Zečevića sa inicijativom da se u Kalendaru 

takmičenja saveza uvrste kola Kup-a serijskim oružjem u narednom period. 

Tačka 10.  “ Proglašenje najboljih sportista u 2023. godini” je u svečanoj atmosveri izvršeno 

uručenje nagrada najboljim sportistima i okončan rad Skupštine.   

 

 

  Zapisničar:                                                                       Predsjednik Skupštine: 

Željko Božović                                                                       Željko Obadovič 

……………………..                                                         …………………………… 

 

 


